
کمک به همنوع 
شیوا نوروزی
   گفت وگو

از  یک��������ی 
شاخصه های مرام 
پهلوانی است که ورزشکاران ایرانی این روزها تلاش 
می کنند این خصیصه را سرلوحه کار خود قرار دهند. 
شرایط سخت اقتصادی و معیشتی زندگی مردم را 
تحت تأثیر قرار داده و جامعه ورزش می کوش��د تا 
وظیفه اجتماعی خود در حل گوشه ای از مشکلات 

هموطنان را به درستی انجام دهد. 
در حالی فدراسیون های ورزش��ی برگزاری مراسم 
کمک های مؤمنانه را در برنامه دارند که مدال آوران 
نیز با حضور در فعالیت ه��ای خیریه نقش خود در 
کمک به م��ردم را ایفا می کنند. علاوه بر مؤسس��ه 
خیریه علی بن ابی طالب، پویشی به نام »شب های 
همدلی« از چند م��اه پیش به راه افت��اده که در آن 
چهره های شناخته شده ورزش ایران حضور دارند. 
در واقع پویش همدلی برای نخستین بار توسط سجاد 
گنج زاده، قهرمان کاراته جهان تشکیل و در شب های 
ماه مبارک رمضای برای مردم نیازمند اسلامش��هر 
غذای گرم تهیه شد. نکته حائز اهمیت حضور پرتعداد 
قهرمانان و ملی پوشانی است که ضمن تمرکز روی 
ورزش قهرمانی و موفقیت در عرصه های بین المللی 

از مردم و مشکلات شان نیز غافل نشده اند. 
  در خدمت مردم 

همت قهرمانان ورزش همچنان ادامه دارد و این بار 
»پویش همدلی« بود که آنها را در اسلامشهر گرد 
هم آورد. 2 هزار و 800 بسته معیشتی جمع آوری 
شده در ورزشگاه اسلامشهر با کمک سرمایه های 

ورزش کشور توزیع شد. علی پاکدامن، ملی پوش 
شمش��یربازی یک��ی از چهره های حاض��ر در این 
مراس��م بود. شمش��یرباز المپیکی کش��ورمان در 
گفت وگو با »جوان« از پیوستن به این پویش سخن 
گفت:  »برادرم س��جاد گنج زاده و شاهین موسوی 
از بچه های اسلامشهر هس��تند و با به راه انداخت 
»پویش همدلی« تلاش می کنند بخشی از مشکلات 
مردم را حل کنند. به من هم خبر دادند و گفتند که 
اگر می خواهی به جمع ما بپیوند. من هم مثل سایر 
چهره های ورزشی دوست داشتم در چنین جمعی 
حاضر شوم. البته خودم هم از قبل به سجاد و شاهین 
برای پیوستن به این پویش اعلام آمادگی کرده بودم 

که اگر نیازی به من بود در خدمت هستم.«
  اهمیت خدمت رسانی به هموطنان

پاکدامن در ادامه هدفش از حضور در این مراسم را 
حمایت از اقشار آسیب پذیر عنوان کرد: »اولین بار 
در ماه مبارک رمضان در جمع اعضای این پویش 
حاضر ش��دم و روز جمعه هم دومین باری بود که 
حضور در پویش همدلی را تجربه کردم. بیشتر از 
هر مس��ئله ای، حس و حال حضور در این مراسم 
خداپسندانه ارزش زیادی داشت. حضور در کنار 
مردم و کمک به آنها برای من بسیار حائز اهمیت 
اس��ت. در روزهایی که دولتمردان هوای مردم را 
ندارند مردم باید پشت هم باش��ند و هوای هم را 
داشته باشند. هدف اصلی این پویش همدلی است. 
این روزها برای همه سخت می گذرد، اما برای اقشار 
ضعیف سخت تر است. جامعه هدف این پویش نیز 
همان ها هستند و تلاش می شود که در کنار این 

عزیزان باشیم. سعی مان بر این است که بتوانیم با 
حمایت مالی مردم، اقلامی را تهیه کنیم تا به صورت 
بسته هاي معیشتی بین هموطنان نیازمند توزیع 
ش��ود. با این کار می خواهیم بیش از پیش هوای 

هموطنانمان را داشته باشیم.«
  استقبال ورزشکاران

ملی پوش شمشیربازی با اشاره به استقبال خوب 
چهره های ورزشی گفت: »خیلی دوست داشتم 
در کنار مردم باشم و حضور در این کار خیر را از 
دست ندهم. مردم بامعرفتی داریم و می خواهیم 
بگوییم که همیشه در کنار آنها هستیم. استقبال 
خوبی صورت گرف��ت و بس��یاری از چهره های 
ش��ناخته ش��ده ورزش در این مراس��م حضور 
داشتند. حسن رحیمی قهرمان کشتی المپیک، 
محمد انصاری بازیکن تیم پرس��پولیس، بهمن 
عس��گری قهرمان کاراته جهان، سجاد گنج زاده 
قهرمان کاراته جه��ان، میلاد وزی��ری تیرانداز 
المپیکی و شاهین موسوی بوکس��ور المپیکی 

همگی در پویش همدلی حاضر بودند.«
  بی تفاوت نباشیم

با اینکه مدال آوران ورزش هم با مشکلات زیادی چه 
در بعد ورزشی و چه در بعد معیشتی روبه رو هستند، 
اما به گفته علی پاکدامن آنها نباید نسبت به مردم 
خود بی تفاوت باشند: »شرایط سخت است و فکر 
می کنم مردم انتظاراتی را از ورزشکاران شان دارند. 
آنها انتظار دارند که مدال آوران ورزش صدای مردم 
باشند و مشکلات شان را به گوش مسئولان برسانند 
و نسبت به عدم رسیدگی به حال و روز مردم سکوت 

نکنند، به ویژه در خصوص مشکلات و کمبودهایی 
که در مناطق محروم وجود دارد. ورزشکاران نباید 
نسبت به این مسائل بی تفاوت باشند و ساده از کنار 
آنها عبور کنند. باید کمک حال مردم جامعه باشند، 
اگر کمبود و محرومیتی می بینند، بگویند و در امور 

خیرخواهانه حضور فعال داشته باشند.«
   کمک های چراغ خاموش

شمشیرباز المپیکی هدف از انتشار اخبار پویش 
همدلی را جلب حمایت های بیش��تر خواند: »با 
توجه به اطلاعاتی که دارم، می دانم بس��یاری از 
ورزش��کاران عضو اینگونه پویش ها و جمعیت ها 
نیستند، ولی به صورت خودجوش کمک های شان 
را به دست اقشار آسیب پذیر می رسانند. آنها چراغ 
خاموش و بدون هیچ تبلیغی در کنار مردم هستند. 
تبلیغاتی که انجام می دهیم کاملًا مثبت اس��ت، 
یعنی ما اخبار کارهای خیر و حضور ورزشکاران 
را منتشر می کنیم تا بقیه مردم هم مطلع شوند و 
اگر خواستند آنها نیز در حد توان کمک کنند.«  
علی پاکدامن در پایان صحبت هایش از مسئولان 
ورزش خواست نسبت به المپیکی ها نگاه ویژه اي 
داشته باشند: »کمتر از شش ماه دیگر بازی های 
المپیک را در پیش داریم. ورزشکاران و نتایجی 
که آنها در این بازی ها کسب خواهند کرد، ویترین 
ورزش هر کشوری محسوب می شود. تراز کشورها 
در بعد ورزش در این بازی ها مش��خص مي شود. 
انتظارمان این است که هوای المپیکی ها را بیشتر 
داشته باشند. شرایط شمشیربازی بد نیست، ولی 

 ای کاش حمایت ها بیشتر شود.«
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 پیروزی ذوب آهن و نیروی زمینی 
در لیگ بسکتبال

نیروی زمینی تهران و ذوب آهن اصفهان در جریان بازی های هفته های 
هفتم و هشتم گروه »ب« لیگ بسکتبال از سد حریفان خود گذشتند. 
در نخستین بازی آینده سازان تهران و نیروی زمینی تهران به مصاف هم 
رفتند که طی آن شاگردان شاهین طبع با نتیجه نزدیک 70 بر 69 حریف 
خود را از سد راه برداشتند و به برتری رسیدند، در پایان بازی هم سجاد 
قاسمی، گارد نیروی زمینی و محمد امینی فوروارد آینده سازان عنوان 
تأثیرگذارترین بازیکن را از آن خود کردند. در دیگر بازی نیز ذوب آهن با 
حساب 63 بر 55 از سد کوچین آمل گذشت و در این بازی نیز سوئیتنی 
گارد که با 18 امتیاز و 13 ریباند دبل دبل کرد به همراه محمد یوسفوند 

فوروارد ذوبی ها بهترین و تأثیرگذارترین بازیکن زمین شدند.

علی پاکدامن، شمشیرباز المپیکی ایران در گفت وگو با جوان از »پویش همدلی« گفت

قهرمانان نسبت به مشکلات مردم بی تفاوت نباشند

سعيد احمديان 

دنیا حیدري

 اصرار سؤال برانگیز وزیر 
و حنایی که دیگر رنگی ندارد

نه کوچک ترین احترامی برای شعور مردم قائل هستند و نه ابایی از گفتن 
حرف های خلاف واقعي دارند که خوب می دانند دیگر نمی توان با آن موفق 
به فریب افکار عمومی شد! حرف هایی که پیشتر یکی از مربیان جنجالی 
لیگ که عادت دارد به ش��لوغ بازی برای تغییر جو به سود خود و منحرف 
کردن ذهن مردم از اصل واقعیت مطرح کرده بود و حالا وزیر ورزش آن را 
به زبان می آورد، بی آنکه عین خیالش باشد که دیگر کمتر کسی فریب این 

بازی های تکراری و نمایش های نخ نما شده را می خورد!
 وزیر ورزش مدعی می شود که حداکثر هزینه 16 تیم لیگ برتری فوتبال 
ایران یکهزار میلیارد تومان است که حتی یک ریال از این مبلغ نیز از بودجه 
دولتی پرداخت نمی شود و در هیچ عرصه دیگری نمی توانید با یکهزار میلیارد 
تومان اوقات فراغت بالغ بر 50 میلیون نفر را پر کنید و این مسئله را بیانگر 

ظرفیت بالای ورزش و اهمیت قابل توجه آن می خواند
صدالبته که ورزش سالم ترین ابزار برای پر کردن اوقات فراغت جوانان است، اما 
نمی توان گفت ارزا ن ترین راه است، خصوصاً که این روزها چاپیدن جیب ملت 
به واسطه ورزش به امری عادی و البته هدف اکثر آنهایی تبدیل شده که وارد این 
عرصه می شوند تا رقمی کلان به جیب بزنند. در واقع بهتر آن بود که سلطانی فر 
به جای معرفی ورزش به عنوان ارزان ترین ابزار پر کردن اوقات فراغت، ورزش را 
کوتاه ترین راه برای پر کردن جیب دلال ها می خواند که نه عواقبی برای آنها در 
پی دارد و نه کوچک ترین دغدغه ای، وقتی هیچ نهاد نظارتی برایش مهم نیست 

این همه حیف و میل و بخور بخور های واضح در این حوزه!
اما جالب تر از دستاویز قرار دادن ورزش به عنوان ابزاری سالم و ارزان برای 
پر کردن اوقات فراغت جوانان، ادعای سلطانی فر در خصوص عدم استفاده 

تیم های لیگ برتری از بودجه دولتی است! 
در حالي که بر کسی پوشیده نیست جز تراکتور، ماشین سازی و شهرخودرو به 
عنوان سه تیم خصوصی لیگ برتر که اگر نخواهیم به وام های کلان و رانت های 
مالکان آنها اشاره کنیم و تیم های نفتی )نفت آبادان و نفت مسجدسلیمان( که 
چند سالی است از بودجه وزارت نفت محروم شده اند دیگر تیم های حاضر در 
لیگ برتر از پرسپولیس و استقلال گرفته تا سپاهان، پیکان، فولاد، گل گهر، 
مس رفسنجان، آلومینیوم اراک، سایپا و ذوب آهن همه از بودجه دولتی ارتزاق 
می کنند. با این تفاوت که یکی مثل پرسپولیس و استقلال مستقیماً به واسطه 
وزارت از جیب دولت هزینه هاي ش��ان پرداخت مي ش��ود و تیم هایی چون 
سپاهان، ذوب آهن یا گل گهر و مس با دست درازی در جیب وزارت صنعت و 
صنایع می خورند. در حالی که یک چندم هزینه هایی که برای فوتبال تیم هایی 
چون سپاهان، یا مس و گل گهر می شود به جیب کارگران زحمتکش نمی رود 
که صبح تا شب مقابل کوره های داغ عرق می ریزند. اما این تبعیض فاحش از 

چشم مردم پنهان نمانده و بارها و بارها مورد نقد قرار گرفته است.
کوچک ترین شکی در بالا بودن ظرفیت ورزش، اهمیت آن به خصوص به عنوان 
ابزاری برای پر کردن اوقات فراغت جوانان نیست، اما این مسئله نمی تواند منکر 
آن ش��ود که اکثر تیم های فوتبال ایران به طور مستقیم از جیب دولت ارتزاق 
می کنند و در کنار آن نیز حتی اسپانسرهای ش��ان هم دولتی است و اگر هم 

نباشد، به واسطه رانت های کلان حاضر به حضور در میدان می شوند.
 اما اینکه چ��را وزیر ورزش با وجود عیان بودن این مس��ئله تأکید دارد که 
تیم های لیگ برتری ریالی از جیب دولت هزینه نمی کنند بس��یار جالب 
توجه است. ادعایی که به نظر می رسد بیشتر برای فریب افکار عمومی باشد، 
هرچند که دیگر حنای آقایان پیش مردم رنگی ندارد و مهم تر از همه اینها 
مردمی که امروز تلاش می شود با این ادعاها فریب شان بدهند و ذهن شان 
را از اصل ماجرا دور کنند، خیلی سال قبل از آنکه پای سلطانی فر به وزارت 
ورزش باز شود در جریان بودن دست تیم های فوتبال در جیب دولت بودند و 
این داستان برای امروز و دیروز نیست و قدیمی تر از آن است که بتوان با چنین 
ادعاهای ساده ای منکرش شد و تنها این اصرار وزیر ورزش است که جای 
سؤال دارد و نمونه های مشابه را یاد آور می شود. درست همانند ادعایی که در 

خصوص قرارداد ویلموتس با گنجاندن بندی تاریخی مطرح شده بود!

 حاشیه اي بر گلایه هاي تند سرخابي ها 
از مدیران دو باشگاه 

وزارت ورزش باد کاشت،طوفان درو می کند
شرایط مالي و مدیریتي استقلال و پرسپولیس بهترین است یا بدترین، 
س��ؤالي که وزارت ورزش��ي ها مي گویند این دو تیم در بهترین شرایط 
هستند، آن س��و اما بازیکنان و منتقدان نظر دیگري دارند و مي گویند 
ش��رایط س��رخابي ها بدتر از این نمي ش��ود! اختلافي که با حرف هاي 
استقلالي ها و پرسپولیسي ها پس از پایان دربي 94 بیشتر بالا گرفته، 
طوري که بازیکنان و کادر فني استقلال و پرسپولیس یک سو ایستاده اند 
و طرف دیگر هم هیئت مدیره و مدیران وزارت ورزش و به نظر مي رسد 

که اختلاف ها دارد به اوج مي رسد.
   سرخابي ها: بدتر از این نمي شود!

منتظر بودند رضا کرمانش��اهي س��وت پایان را بزند تا خودش��ان را به 
میکس زون، دوربین هاي تلویزیوني و میکروفون هاي خبرنگاران برسانند 
تا به قول خودشان گلایه هایي را که چند وقت بود از مدیریت باشگاه و 
وزارت ورزش داشتند رسانه اي کنند تا شاید فکري به حال  شان شود و 
مشکلات شان کاهش یابد. مانند همیشه هم ناله هاي شان جز بحث پول 
و مسائل مالي و انتقاد از مدیریت چیز دیگري نبود. از بین استقلالي ها، 
بازیکنان شمشیر انتقادها را به سمت هیئت مدیره و مدیرعامل گرفتند و 
از پرسپولیسي ها هم سرمربي شان پیش افتاد و در سالن نشست خبري 

استادیوم آزادي از خجالت هیئت مدیره پرسپولیس درآمد. 
وریا غفوري، کاپیتان استقلال عملکرد ضعیف استقلال در دربي را به 
گردن بي پولي و سوءمدیریت ها انداخت: »از عملکردمان راضی نبودیم، 
اما اگر دقت کرده باش��ید همانگونه که توضی��ح دادم، اعصاب ما به هم 
ریخته بود. این آقایان با سوءمدیریت خود و عدم پرداخت به موقع قرارداد 
بازیکنان ذهن بچه ها را درگیر کرده اند. فک��ر می کنم برخی بازیکنان 
اس��تقلال پول پرداخت اجاره خانه خود را هم نداش��ته باشند.« رشید 
مظاهري، دروازه بان استقلال نیز هشدار داد که اگر با این فرمان مدیران 
تیم جلو بروند، اوضاع خراب تر مي شود: »حرفم با مدیران استقلال است 
که به فکر باشند، اگر اینجوری پیش بروند، تیم خراب می شود.« محمد 
دانشگر، مدافع استقلال هم معتقد بود باش��گاه تیم را رها کرده است: 
»باشگاه بی مهری می کند و تیم را رها کرده است، هیچ چیزی نیست.«

آن س��و در روزي که بازیکنان پرس��پولیس، س��مت گلایه از مشکلات 
مالي و پرداخت نش��دن درصدهاي قراردادهاي شان نرفتند، این یحیي 
گل محمدي بود که با تندترین ادبیات نس��بت به عملکرد هیئت مدیره 
پرسپولیس انتقاد کرد و حتي به وزیر ورزش هم بابت این سوءمدیریت ها 
اولیتماتوم داد: »هیئت مدیره ما را نگاه کنید، خیلی راحت اجازه دادند 
بازیکنان جدا شوند تا برای تیم مشکل درست ش��ود. برنامه ای را برای 
تضعیف پرس��پولیس ارائه کردند، ما یک بازیکن را از دس��ت نداده ایم، 
بلکه در این چند ماه حدود 10 بازیکن را از دست داده ایم. کسی که این 
مشکلات را به وجود آورد اکنون به عنوان رئیس هیئت مدیره کارش را 
انجام می دهد و به ما پوزخند و نیشخند می زند و می گوید من هنوز هستم. 
باید هیئت مدیره قوی در پرسپولیس بگذارند. در این چند وقت اذیت 
شدیم و هیچ کس هم پاسخگو نیست. وزیر باید دخالت کند و آدم های 
قوی برای هیئت مدیره پرسپولیس بگذارد، اما عین خیال شان نیست.«

   وزارت ورزش: بهتر از این نمي شود!
شمشیر بازیکنان و کادر فني استقلال و پرس��پولیس روي مدیریت و 
هیئت مدیره دو باش��گاه و انتقاد از ناکارآمدي ش��ان در حالي است که 
مسئولان وزارت همواره در س��ال هاي اخیر سعي کرده اند همه چیز را 
خوب و عالي جلوه دهند، طوري که انگار ن��ه آبي ها و نه قرمزها، کمتر 
مشکلي که تیم شان را به هم بریزد، ندارند و به قول آنها برخلاف چیزي که 
بازیکنان و مربیان مي گویند، همه چیز در بهترین شرایط پیش مي رود.

در حالي اس��تقلالي ها و پرسپولیس��ي ها پس از دربي 94 به شدت به 
مدیریت ضعیف این دو باش��گاه حمله کردند که تنه��ا 10 روز پیش از 
آن مس��عود س��لطاني فر، وزیر ورزش در مجمع عمومی عادی شرکت 
فرهنگی - ورزشی پرسپولیس مدعي شده بود دو تیم بزرگ پایتخت در 
بهترین شرایط خودشان قرار دارند: »استقلال و پرسپولیس در چهار سال 
گذشته بهترین دوران خود را در مراحل مختلف ساماندهی، شفاف سازی 
و مستندس��ازی اموال طی کردند. هر دو باش��گاه دارای اسپانسر های 

توانمند و معتبري هستند که منابع مالی مورد نیاز را تأمین می  کنند.«
البته پیش از این هم بارها سلطاني فر تأکید کرده بود که در دوران مدیریت 
او با تصمیماتي که گرفته شده، نگذاشته دو تیم شرایط سختي را تجربه 
کنند. ادعایي که البته با واقعیت عملکرد مدیریتي استقلال و پرسپولیس 
در چهار س��الي که از حض��ور س��لطاني فر در وزارت ورزش مي گذرد، 
180درجه اختلاف دارد، طوري که مي توان گفت این دو باشگاه با توجه 
به تصمیم ها و انتخاب هایي که براي مدیریت آنها صورت گرفته، یکي از 

ضعیف ترین و پرحاشیه ترین دوران خود را پشت سر گذاشته اند.
   نامدیراني که بازیکنان را پرتوقع بار مي آورند

همه مصائب این روزهاي استقلال و پرس��پولیس که خروجي آن را در 
مصاحبه هاي بازیکنان اس��تقلال و کادر فني پرس��پولیس پس از دربي 
دیدیم، به انتخاب هاي اش��تباه وزارت ورزش به عنوان مالک دو باشگاه 
دولتي و بزرگ پایتخت برمي گردد. در پازل مدیریتي که وزارت ورزشي ها 
براي سرخابي هاي پایتخت چیده اند همه چیز بر اساس روابط شکل گرفته 
و کمتر تدبیري براي حضور مدیران متخصص و شایس��ته که برنامه اي 
عملي براي حل دغدغه هاي اقتصادي داشته باشند، صورت گرفته است. 
مسئله اي که به خوبي در تغییرات زیادي که هیئت مدیره و مدیران عامل 

دو تیم دولتي پایتخت در چهار سال گذشته داشته اند، نمایان است.  
خروجي عملکرد افرادي که بر اساس نزدیکي هاي سیاسي یا باندي به 
ترکیب هیئت مدیره استقلال یا پرسپولیس راه پیدا کرده اند، وضعیت 
نامناسب و بحراني براي این دو باش��گاه دولتي ایجاد کرده، آن هم در 
شرایطي که وزارت ورزش مي گوید مي خواهد برنامه خصوصي سازي  را 

تا پایان دولت روحاني به سرانجام برساند. 
یک��ي از مهم ترین معضلات ورود مدیران ش��هرت طلب ک��ه با توجه به 
رانت هایي که از کنار فوتبال به آنها مي رس��د و با نظ��ر وزارت ورزش به 
عضویت هیئت مدیره استقلال و پرس��پولیس در مي آیند، خرج تراشي 
و هزینه هاي بالاتر از درآمدهاي پیش بیني ش��ده اس��ت. نمونه چنین 
خرج تراشي هاي بدون پش��توانه اي را مي توان در رقم قراردادهاي بدون 
ضابطه استقلال و پرسپولیس مشاهده کرد. مس��ئله اي که سبب شده 
بازیکنان و کادر فني سرخابي ها با توجه به قراردادهاي نجومي که امضا 
کرده اند، توقعات شان بالا برود و با وجود دریافتي هاي چندصد میلیوني 
که از ابتداي فصل داشته اند، حریصانه تر از همیشه به دنبال نقد کردن رقم 
قراردادهایي باشند که خیلي بالاتر از سطح توانایي ها و قیمت واقعي شان 
بسته شده است، بدون اینکه منبع درآمدي براي پرداخت آن لحاظ شود.
وقتي هم وعده ها عملي نش��ود، اس��تقلالي ها و پرسپولیسي ها صداي 
اعتراض شان بلند مي شود، مانند مصاحبه هاي شان پس از پایان دربي 
که از بدترین شرایط شان گفتند، هر چقدر هم وزارت ورزش مدعي باشد 

این دو تیم بهترین روزهاي شان را تجربه مي کنند!

فاطمه اعتدادي کاندیدای برترین فوتسالیست جهان

 برادران عالمیان انگیزه بالایي براي المپیک دارند
      خبر مه��رداد عل��ی 
قارداشی، رئیس 
فدراس��یون تنی��س روي می��ز درب��اره برنامه 
آماده س��ازي پینگ پینگ ب��ازان ب��رای حضور 
در مسابقات کسب سهمیه المپیک که اسفند 
برگزار می شود، بیان کرد: »دختران در اردوی 
تیم ملی حضور دارند، اما ب��رادران عالمیان در 
لیگ فرانسه بازی می کنند و با باشگاه های شان 
هماهنگ شده است که چند روز  قبل از اعزام به 
انتخابی المپیک ب��ه ایران بیاین��د و اردویی را 

برای شان برگزار کنیم. برادران عالمیان انگیزه 
زیادي دارند، چون در المپیک قهرمانان خوب 
دنیا جمع هستند. باشگاه ها هم به یکی از مسائلی 
که برای عقد قرارداد توجه مي کنند، این است که 
کدام بازیکنان به المپیک می روند. هرچند که 
مدل سهمیه بندی به گونه ای است که الزاماً همه 
قوی ترین ها نیستند و افزایش تعداد کشورهای 
مختلف مدنظر است. در هر حال برادران عالمیان 
انگیزه خوبی دارند و امیدوارم  بتوانند سهمیه 

المپیک را به دست آورند.«

رقابت هاي لیگ برتر والیبال کم کم 
حامد قهرماني

     والیبال
به هفته هاي حساس خود نزدیک 
مي شود. با انجام بازي هاي هفته 
بیستم حالا دیگر تیم هاي مدعي بالاي جدول کاملاً خود را از بقیه 
جدا کرده اند. شش تیم لبنیات هراز آمل، سپاهان، شهرداري ارومیه، 
فولاد سیرجان، شهداب یزد و سایپا تیم هایي هستند که با اختلاف 
امتیاز کم نسبت به هم در رده هاي بالاي جدول هستند و با یک 
پیروزي یا یک شکست جابه جا مي شوند، به گونه اي که آملي هاي 
42 امتیازي در صدر جدول تنها چهار امتیاز با سایپاي رده ششمي 
فاصله دارن��د. در این بین هم س��پاهان 41امتیازي اس��ت و هم 
شهرداري ارومیه. فولاد سیرجان 39 و شهداب یزد هم با 37 امتیاز 
در رده هاي بعدي هستند.  امروز و در باز ي هاي هفته بیست و یکم 
لبنیات هراز، آذرباتري ارومیه را پیش رو دارد. شاگردان بهروز عطایي 
خوب مي دانند که براي تثبیت صدرنشیني با توجه به یک بازي 

بیشتر باید امروز برنده شوند. سپاهان تیم دوم جدول امروز با خاتم 
اردکان روبه رو مي شود. شهرداري ارومیه، راهیاب ملل مریوان را 
پیش رو دارد. ش��هداب یزد به مصاف ش��هرداري گنبد مي رود. 
ش��هرداري قزوین با ش��هرداري ورامی��ن روبه رو مي ش��ود و در 
حساس ترین دیدار امروز دو تیم فولاد سیرجان و سایپا مقابل هم 
صف آرایي مي کنند. دیداري که نتیجه آن نقش تعیین کننده اي در 
سرنوشت دو تیم و بالا نشینان جدول دارد. اما روز دوشنبه بازي هاي 
هفته بیستم برگزار شد که طي آن سایپا با حساب 3 بر یک دربي 
خودروسازان را از پیکان برد. لبنیات هراز آمل هم با همین نتیجه از 
سد شهرداري قزوین گذشت. شهرداري ارومیه اما 3 بر یک مغلوب 
شهرداري گنبد شد. شهداب یزد در سه گیم متوالي راهیاب ملل 
مریوان را شکست داد. دیدار هورسان رامسر و خاتم اردکان هم با 
نتیجه 3 بر 2 به سود رامس��ري ها تمام شد و در نهایت شهرداري 

ورامین 3 بر یک آذرباتري ارومیه را شکست داد.

لیگ برتر والیبال، صف مدعیان از بقیه جدا شد
 سایپا – فولاد 

بازي بزرگ هفته بیست و یکم

هرچند با سوء مدیریت فعلي حاکم بر فدراسیون فوتبال بانوان ایران از 
فريدون حسن

      چهره
رنکینگ فیفا خارج شده و حتي اینجا در ایران هم آقایان مسئول پاداش 

این قهرمان��ان را پرداخ��ت نکرده اند، اما 
درخش��ش فوق تصور آنها در مسابقات فوتس��ال قهرماني آسیا با دو 
قهرماني پیاپي هنوز زبانزد خاص و عام است و هنوز هم تیم یا بازیکني 
روي دست فوتسالیست هاي بانوي کشورمان در قاره کهن پیدا نشده 
است. شاهد این ادعا هم کاندید ش��دن فاطمه اعتدادي به عنوان 
برترین بازیکن فوتسال جهان در سال 2020 است. سایت معتبر 
فوتسال پلنت در ادامه معرفی برترین های فوتسال جهان در سال 

2020، اسامی10 کاندیدای بهترین بازیکن را هم اعلام کرد 
که از ایران فاطمه اعتدادی، ملی پوش و بازیکن تیم 

مس رفسنجان در این لیس��ت قرار گرفته است. 
اعتدادی فصل گذشته همراه با مس رفسنجان به 
عنوان قهرمانی لیگ برتر دست پیدا کرد. البته 
اعتدادي تنه��ا کاندیداي ای��ران در این رقابت 
نیس��ت و بانوان ای��ران در بخش های مختلف 
برترین های فوتس��ال جهان در س��ال 2020 
کاندیداهای دیگری هم دارند؛ گلاره ناظمی در 
بخش داوری، زینب کرمی در بخش دروازه بانی، 

عاطف��ه رضای��ی در بخ��ش مربیگری و مس 
رفسنجان در بخش باش��گاهی دیگر نمایندگان 

فوتسال زنان ایران هستند که از شانس بالایي براي 
کسب عنوان برترین جهان برخوردارند.

 تخصیص جدید کمیته ملي المپیک 
براي تجهیزات

تخصیص جدیدی که کمیته ملی المپیک به فدراسیون ها خواهد داشت، 
صرفاً باید برای تهیه تجهیزات مصرفی و ضروری ورزش��کاران هزینه 
شود. کمیته ملی المپیک اگرچه بودجه مصوب فدراسیون ها در سال 
جاری را به صورت صددرصدی در اختیارشان گذاشته، اما قرار است با 
یک مرحله تخصیص دیگر، سقف دریافتی فدراسیون ها را به 120 درصد 
برساند. البته 20درصد بودجه ای که خارج از بودجه مصوب فدراسیون ها 
توسط کمیته ملی المپیک در اختیارشان قرار می گیرد صرفاً باید برای 
تهیه »تجهیزات مصرفی و ضروری« ورزشکاران و تیم های شان هزینه 
شود. بر همین اساس مرکز نظارت بر تیم های ملی نظارت لازم را خواهد 
داشت تا 20 درصد بودجه تخصیصی به فدراسیون ها صرفاً در این زمینه 
هزینه شود. این مرکز فهرستی از تجهیزات مورد نیاز فدراسیون ها را که 

متقاضی خرید آنها شده اند در اختیار دارد.

برگزاری متمرکز لیگ برتر والیبال نشسته
 با صدور مجوز برگزاری رقابت های ورزشی از سوی ستاد ملی کرونا، 
مرحله دوم مسابقات لیگ برتر والیبال نشس��ته مردان، گرامیداشت 
شهید سپهبد قاسم سلیمانی از امروز به مدت چهار روز و با حضور هفت 
تیم در سالن فدراسیون با رعایت کامل پروتکل های بهداشتی برگزار 
می شود. در نخستین روز این رقابت ها مس شهر بابک کرمان با پالایش 
نفت آبادان، ذوب آهن اصفهان با شهرداری ارومیه و سپیدرود رشت با 

شهرداری ورامین دیدار می کنند.


